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Finns redan KF-beslut om
solcellspark

KLIMAT

I Ulricehamns tidnings byggbilaga från 27 april kunde man läsa om hur antalet 
solcellsanläggningar ökat under de sista åren.
Här beskrivs också hur Ulricehamns nya politiska styre – Centerpartiet och Nya Ulricehamn – 
skrivit om solenergi i det kommunala handlingsprogrammet. Detta program antogs nu i torsdags. 
Där står det bland annat skrivet att ”en intressant möjlighet som vi vill titta på är att anlägga en 
solcellspark” .
Då kan vi i Miljöpartiet de gröna påminna det nya politiska styret om att Kommunfullmäktige 29 
oktober 2015 antog vår motion om att anlägga en solcellspark på deponin vid Övreskog. Detta 
betyder alltså att ni inte behöver ”titta på” möjligheten att anlägga en solcellspark, utan istället att 
utföra vad kommunens högsta organ, Kommunfullmäktige, har beslutat.
I samma artikel i Byggbilagan nämns att i handlingsprogrammet står det att ”på kommunala 
fastigheter ska det alltid övervägas installation av solceller°. Detta är ett mycket bra påpekande.
Men vi i MP Ulricehamn kan då nämna att ett beslut togs i Kommunfullmäktige 23 april 2007 med 
rubriken: ”KF beslutar att uppdra åt kommunstyrelsen och att även rekommendera de kommunala 
bolagen UEAB, Stubo och Ufsab, att vid ny- och ombyggnationer ständigt överväga möjligheten att
använda solceller och aktivt beakta denna möjlighet till alternativ energi”.
Detta beslut togs efter att MP Ulricehamn 14 februari 2006 lämnat in en motion om solceller i 
kommunens byggnader. (Vi kan tillägga att Ufsab är i princip numera Nuab, Näringsliv Ulricehamn 
AB).
Avslutningsvis vill vi berömma kommunala bolaget Stubo som under de senaste åren lagt ner 
mycket engagemang i att använda solceller. Här ser vi också vilken betydelse det har att ha en 
drivande styrelse och vd. En stor eloge till denna styrelse och bolagets vd Erica Waller.
Miljöpartiet har ofta gått i täten när det gäller omvandlingen till en modern, klimatsmart kommun. 
Många gånger känner vi, att det kan vara både hopplöst och tråkigt när frågor som är beslutade i 
kommunens högsta organ inte genomförs eller förhalas. Detta är ett hot mot den lokala demokratin.
När nu minoritetsstyret lyfter fram tidigare fattade beslut som viktiga, verkar det ändå finnas hopp. 
Särskilt när så mycket återstår att göra, innan vi kan mäta oss med andra kommuners klimatarbete.
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